
Møtereferat FAU FBS 05.11.20 

Referent: Ingvild Mæland 

Møtested: Teams 

Møtedeltakere: Meike Baumgart 1.kl, Linn Tove Strand 2A, Marianne Wennersberg 2B, 

Tonje Apalen-Velde 3A, Sivert Haraldseid Westvik 3B, Silje Therese Hettervik 4A, Birgitte 

Lie 4B, Ivar Håland (leder) 5A, Ingvild Mæland 5B, Elisabeth Innvær 6A, Gro Elin Våga 6B, 

Marit Glomsaas Kallevik 7A. Morten Salvesen (rektor) 

Fravær: Svein Tore Baksaas 7B. 

Saker gjennomgått: 

1) Gjennomgang av referat fra sist møte. 

a. Bruk av sponsorpenger ble glemt på SU-møtet, blir tema på neste møte i SU. 

b. Refleksdagen ble vellykket. 

c. FAU ønsker en egen e-postadresse for leder/nestleder som kan videreføres til 

fremtidige ledere i FAU. Rektor sjekker med IT-avdelingen i kommunen. 

d. Markering av «Verdens lærerdag» ble satt pris på i personalet. 

 

2) Ventilasjonsanlegg i brakkene/klasserom til 5.trinn lager mye støy. Tidligere målinger 

som er gjort ang. støy og luftkvalitet viser lovlige verdier. Rektor ønsker nye 

målinger som blir gjort når elevene er i klasserommet, helst på slutten av dagen. FAU 

følger opp denne saken. 

 

3) Det oppstår trafikkfarlige situasjoner pga. foreldre som slipper av barna sine i krysset 

Asparhaug – Fjellhaug (v/undergangen til skolen) om morgenen. Ivar legger ut et 

innlegg om dette på skolens Facebook for minne foreldre på faren ved å stoppe her. 

 

4) Mye trafikk ved skolens parkeringsplass/Fjellhaug friluftsbarnehage om morgenen og 

ved skoleslutt. Det skal lages en ny drop-sone når byggearbeidet ved Hamrane er ferdig. 

Frem til det er ferdig er det ønskelig at de elevene som kan gå/sykle til skolen gjør det. 

 

5) Sivert Haraldseid Westvik informerte kort om møte rundt ny skolebruksplan for 

Tysvær kommune. De nye planene berører ikke Frakkagjerd/Førre i nær fremtid. Det 

er stort engasjement fra mer berørte skoler. Saken skal trolig opp i kommunestyret før jul. 

 

6) Nissemarsj – avlyst pga Korona og laber oppslutting tidligere år. 

 

7) FAU pleier å bidra til den årlige grøtfesten som avholdes på skolen før jul. På grunn av 

smittevern slippes ikke foreldre inn på skolen i år. Grøtfesten må derfor organiseres på 

annen måte. 

 



8) Alle fritidstilbud til barn kan reklameres for på skolens Facebook-sider. Rektor ønsker 

å dele informasjon om aktiviteter som kan være aktuelle for elever på skolen. 

 

Neste møte blir trolig torsdag 3.desember kl 20.00 på Teams. 

 


